



銀獎 Silver Award

公營機構及公用事業 Public Organizations and Utilities



HONG KONG
HOUSING SOCIETY
香港房屋協會

香港房屋協會
Hong Kong Housing Society

香港房屋協會是一個獨立的非牟利機構，為香港市民提供優質的房屋及相關服務。我們致力推動可持續發展，透過提高員工及居民的環保意識，在業務營運上執行環保措施，並向業務夥伴推廣可持續發展，追求卓越的環保表現，從而締造優質及可持續的環境。

Hong Kong Housing Society is an independent and non-profit-making organization providing quality housing and related services for the Hong Kong community. Committed to a sustainable development, we strive to pursue environmental excellence through enhancing environmental awareness of our staff and residents, embracing environmental practices in our business operations, and promoting sustainability among our business partners.



在寫字樓及各屋邨實施各類節能及環保措施
The energy-saving and environmental measures implemented in the offices and housing estates



以復修取代重建，可減少建築及拆卸所產生的廢料。
滿樂大廈的復修工程是最佳例子。
Instead of redevelopment, rehabilitation would produce less construction and demolition waste. The rehabilitation of Moon Lok Dai Ha is the best example.



與承建商在各建築工程項目合力保護環境
Partnering with contractors to protect the environment during construction



房協在建築地盤推行各項環保措施
Promoting environmental practices in the HKHS construction sites